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ACTA DE L’ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DEL CEG 

 

Data: dimarts, 08 de juliol de 2021 

ORDRE DEL DIA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA: 
  

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del president. 

2.  Centenari del CEG 

3. Projecte de reforma de la seu del Club 

4. Torn obert de paraules. 

 

Assistents:  

De 810 socis de ple dret n’hi assisteixen 29 de presencials i 8 de connectats telemàticament.  

Inici: A les 18,20 hores 

Lloc: Lluïsos de Gràcia 

Laura Oliveras (LO) s’ocupa de muntar la plataforma tècnica i virtual perquè els socis que es connectin 

telemàticament puguin seguir l’Assemblea i participar-hi. Fa una presentació del funcionament de la 

reunió virtual i de com anirem avançant en els diferents punts de l’ordre del dia. 

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del President. 
 
- Jose Lloret (JLL) fa l’obertura de l’Assemblea i diu que el motiu de la convocatòria única és evitar 

d’acabar tard, tal com havien demanat els socis en l’assemblea anterior i contribuir al repartiment 
de temps equitatiu per a tots els temes de l’ordre del dia. 

- En la darrera Assemblea Ordinària va quedar pendent de parlar del Centenari. 
- Aprofitant aquesta convocatòria, volem compartir, també, informació important referida al procés 

de reforma de la seu del CEG. 
- Al final també comentarem que haurem de fer modificacions a alguns articles dels Estatuts i al 

setembre tenim previst convocar una nova Assemblea Extraordinària per exposar-ho i aprovar-ho. 
- Agraeix l’assistència als assistents presencials i als connectats telemàticament i valora poder 

celebrar aquesta trobada presencial, la primera des de l’inici de la pandèmia. 
 

2. Aprovació de l’acta de l’Assemblea Ordinària anterior 
 

- JLL comenta que amb la convocatòria vam enviar l’acta de l’Assemblea Ordinària anterior de 
9.9.2020 i demana si algú té alguna aportació a fer-hi. 

- Ningú diu res i la donem per aprovada. 

 
3. Centenari del CEG 
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- JLL diu que al 2022 celebrem el Centenari del CEG i fa temps que hi estem treballant.  
- JLL passa la paraula a Montse Freixas (MF). 
- MF diu que també està molt contenta de poder anar fent reunions presencials. 
- Al gener d’enguany, es va constituir la Comissió del Centenari (actualment la formen 31 persones). 

Han preparat un dossier per a les institucions. 
- La Comissió comprèn 4 àrees de treball: 

o Relacions institucionals, que coordina Francesc Sanahuja. 
o Activitats, que coordina Neus Vives. 
o Comunicació que, fins al 30 de juny, coordinava Jordi Colomer i, recentment, ha dimitit per 

problemes en la gestió. Ara ens caldria comptar amb algú que faci aquesta tasca. Hi estem 
treballant i MF engresca a qui s’hi pugui animar. 

o Tresoreria, que coordina Eli Cornadó. 
- Fins al gener de 2021, Abel Valadez era el vocal de Comunicació de la Coordinadora. Li agraeix, 

públicament, la feina feta i l’aire renovat que va aportar a les comunicacions del Club, juntament 
amb Laura Oliveras.  MF demana, també, si algú s’anima a continuar la seva feina. 

- MF diu que la Comissió té un pressupost de 64.500€ per al Centenari. Té un caire general i miraran 
de reduir-lo, comptant que el Club haurà d’afrontar moltes despeses i que la situació actual no 
propicia el balanç econòmic positiu dels darrers anys.  

- Joan Alarcón (JA) hi afegeix que l’endemà rebem el nou Mai Enrera on hi haurà un annex amb el 
recull d’activitats i espai perquè la gent pugui oferir-se com a voluntaris, donant les seves dades de 
contacte. Anima tothom a participar-hi. 

- MF dona la paraula a Francesc Sanahuja (FS). 
- FS, telemàticament, exposa que han contactat amb persones del grup d’honor (a la Generalitat 

s’estan ocupant els llocs i encara no estan tots confirmats), amb el president de la FEEC per 
demanar-li suport moral i econòmic, amb la Diputació de Barcelona, amb l’Ajuntament de 
Barcelona, amb la UFEC (encara que han perdut molts socis hi volen ser), amb empreses de material 
d’escalada, amb els organitzadors de la Flama de la Llengua. La idea de fons és augmentar la 
notorietat del CEG. 

- Un exemple en seria la proposta que hem rebut del Parc Tibidabo de muntar una pujada vertical al 
Parc des del peu de funicular. 

- També cal pensar en la imatge del CEG fora de Catalunya i d’Espanya. 
- Han parlat també amb la FEDME. 
- Per ara, tenim confirmades les aportacions següents: 

o Fundació Catalana de l’Esport (3.000€) 
o Flama de la Llengua (1.400€) 
o FEEC per aniversaris d’entitats (1.000€) 

- La casa DAMM ens ha ofert el seu espai a l’antiga Fàbrica. 
- Aquestes entitats i empreses ens demanen que surti , des d’ara, la seva imatge a les XXSS, notes de 

premsa, etc. i per això caldria tancar un pla de comunicació entre setembre i octubre d’enguany. 
- FS diu que Joan Alarcón (JA) i Natàlia Llàtzer fan molt bona tasca, però cal disposar d’una proposta 

econòmica clara. 
- Cal també comptar amb algú que treballi les XXSS i la difusió. Podria ser un estudiant  de periodisme. 
- Al setembre caldria tancar acords. 
- Estèticament, els col·laboradors demanen que el dossier inclogui qui representa les institucions per 

arribar a tot l’àmbit excursionista. 
- Demana si algú té cap pregunta a fer-li. 
- Miquel Fernández (MFe) agraeix la tasca que estan desenvolupant. Diu que al dossier hi ha una 

relació de membres d’honor i veu que hi és el president de la FEDME. No creu que la FEDME hagi 
d’estar, a més, davant de la FEEC i, personalment, consideraria de treure’l. Repeteix que és una 
opinió personal. 
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- FS li respon que es va fer una relació d’institucions que s’hi podien implicar, sense valoració política. 
Afegeix que si el Consejo Superior de Deportes hi participa seria via FEDME. 

- No té inconvenient a treure’l com a membre honorífic, però potser això fa que el Consejo se’n 
desentengui. 

- Diu que si l’Assemblea considera que és bo treure’l ho farà. La llista s’ha fet pensant en l’obtenció 
de recursos. 

- Ricard Martínez (RM) dona suport a MFe.  Amb tot, admet que en un Centenari cal vigilar. Ell faria 
una proposta d’entrada d’altres membres en un ordre concret perquè hi ha qui és difícil d’obviar i 
més de treure’l. 

- RM proposa seguir el protocol següent: 
o Regidor del Districte de Gràcia (com a referent geogràfic) 
o Regidor de Sarrià Sant Gervasi 
o Ajuntament de Barcelona  
o Secretaria General de l’Esport (Generalitat de Catalunya) 
o FEEC 
o FEDME (tot i que no n’acceptaria cap col·laboració) 

 
- A l’hora de la veritat,  si ve el president de la Generalitat i/o l’alcaldessa de Barcelona, la resta de 

càrrecs no venen, però és bo de mantenir el protocol per evitar problemes. 
- FS diu que ja han parlat amb Anna Caula (secretària general de l’Esport) per mirar d’arribar a acords, 

però l’Assemblea decidirà què fem. 
- Pensa que, si ho modifiquem, el Consejo i la FEDME no intervindran, però ell no posa el seu parer 

per davant de la majoria. 
- Quant al pressupost, el que hi ha fet és per començar a treballar. Són números teòrics que es 

concretaran quan la Coordinadora digui què pot aportar el Club. 
- JLL diu que, personalment, coincideix amb MFe i altres companys. La FEEC hauria de ser-hi al davant 

de la FEDME. No sap quan es va fer la FEDME membre d’honor. 
- Li sembla bé la proposta de RM. Podem endarrerir el lloc de la FEDME, més que retirar-li l’honor. 
- MFe diu que els membres d’honor tenen aquesta categoria per aquest esdeveniment. Mai s’ha 

concedit una distinció així a la FEDME ni a la UFEC. És a efectes del Centenari. 
- JLL diu que serà bo aclarir-ho per modificar el dossier. 
- FS diu que, si en traiem la FEDME, també cal treure el Consejo. O canviem l’ordre. Quan vagi a les 

institucions li diran que no és l’ordre protocol·lari. En tot cas, els trauria i seguiria el protocol de 
Catalunya. 

- JLL diu que, si li sembla bé la idea a l’Assemblea, ens podríem manifestar i fer una votació. No estava 
previst però així podem continuar la tasca amb el vistiplau de l’Assemblea. 

- Els assistents hi estan d’acord. 
- La pregunta que se sotmet a votació és la següent: “Considera adient l’Assemblea d’excloure la 

FEDME i el Consejo Superior de Deportes, com a membres d’honor, del protocol de la Comissió del 
Centenari? 

- Josep Roca (JR) diu que no és a favor que sigui significada la FEDME i el Consejo, ja que formen part 
d’un territori que espolia el nostre. 

- Resultats de la votació: 
o 20 vots a favor 
o 2 vots en contra 
o 6 vots d’abstenció  

- MFe diu que valdria la pena saber l’opinió dels assistents connectats telemàticament, tot i que, 
tècnicament, no compti el vot. 

- L’Assemblea hi està d’acord i fem la votació. Els resultats són: 
o 4 vots a favor 
o 1 persona no ha votat 
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- FS planteja certa incomoditat amb les persones i institucions amb qui ja s’ha posat en contacte i diu 
que caldrà replantejar el quadre d’honor. 

- JLL li demana que ho rectifiqui i hi contacti per donar-los la informació. 
- Demana si algú vol fer alguna aportació. 
- MF dona la paraula a Neus Vives (NV), com a coordinadora d’activitats.  
- NV diu que s’ha perdut la primera part de la trobada. La seva responsabilitat recau en les activitats 

de les seccions. Els ha demanat quines activitats han preparat i han decidit un responsable  de cada 

secció per a la Comissió. Buscaran un coordinador de cada activitat. No són dades definitives. 

Algunes activitats les organitza el Club i d’altres les seccions, que es poden obrir a tothom. Les 

aniran publicant. 

- Demana si algú té alguna pregunta a fer-li. 

- JLL ofereix si algú vol més explicació d’alguna activitat. 

- NV diu que cal la col·laboració de més gent perquè algunes propostes es poden quedar sense fer, 

per manca de voluntaris, i n’hi ha de molt maques. 

- RM pregunta si la llista d’activitats és al dossier perquè no l’ha obert. 

- Li diuen que sí. 

- Diu que a Btt i esquí han mirat de programar activitat puntera i popular i no sap si és una filosofia 

global de totes les seccions. 

- Les propostes fetes per Btt i Esquí inclouen un/a coordinador/a per organitzar-les. 

- JA agraeix la tasca feta per Jordi Colomer a la Comissió del Centenari. També forma part de la 

Comissió Matagalls Montserrat. Aquest Club comprèn diferents mentalitats i punts de vista i així 

seguirem fent camí. 

- JLL diu que gairebé totes les seccions han plantejat activitats participatives i punteres i així recollim 

l’esperit del Club que ho inclou tot. 

- Montse Olivella (MO) diu que, quant a pressupost, demana a FS que haurien d’asseure’s un dia i li 

contradiu que no han pogut quedar. No ha rebut cap comunicació de trobada. 

- Afegeix que, amb tot, el Club pagarà tot el que les subvencions no cobreixin. Cal concretar més el 

pressupost i veure, detalladament, què suposa cada activitat. 

- FS diu que la seva intenció era haver comptat amb la presència de MO i hagués estat positiu. A 

principis de setembre serà a Barcelona per treballar-ho més. 

 

4. Projecte de reforma de la seu 

- JLL exposa que ara fa un any que treballem en la reforma. És un procés llarg i piquem pedra. 

- Al desembre de 2020, vam presentar la primera proposta a l’Ajuntament de Sarrià-Sant Gervasi, 

amb el projecte fet per Francesc Daví. Ho van denegar. 

- Havíem contactat, també, amb la Regidoria d’Esports de Gràcia perquè els orígens i sentiments del 

Club  són graciencs, però, geogràficament, formem part de Sarrià-Sant Gervasi. 

- A Sarrià-Sant Gervasi ens van dir que aviat se jubilava la cap de servei tècnic i que valia la pena 

esperar perquè s’ho miressin amb uns altres ulls. 

- Mentrestant, vam organitzar un concurs privat (publicat en un massiu). Vam convocar una Comissió 

d’obres perquè hi participessin els/les socis i sòcies (sense gaire èxit d’assistència). 

- Agraeix molt a Cesc Daví i Imanol Montero la seva implicació i la feina feta. Van establir les bases 

del Concurs i el termini per presentar projectes fou des del 15 de març fins al 30 d’abril. 

- La Coordinadora va convocar el Jurat tècnic, amb representants del Club. Hi era Francesc Daví, 

Imanol Montero, el pare d’Imanol Montero (degà per experiència professional) i Albert Graells 

(enginyer superior)  
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- Vam rebre 7 projectes i en van arribar a concursar 5. Tots molt treballats. 

- Hem enviat l’acta del Jurat a tots els socis perquè coneguessin un xic els diferents plantejaments. 

Hi van treballar entre 2 i 3 setmanes. La fallada fou a favor del projecte Versàtil. 

- Diu que veiem important l’exposició dels treballs presentats i per això vam contactar amb Vil·la 

Urània, però la Covid no ha fet possible poder-ho exposar abans d’aquesta Assemblea. Esperem 

que entre setembre i octubre sigui possible. Hi seran tots els projectes. 

- A continuació, projecta un document en Power Point per mostrar tots els treballs: 

- ASCENS: és interiorista i càlid, quant a format. Resultava poc pràctic. Mantenia massa espais tancats 

i evolucionava poc, com a idea general. 

- FOC DE CAMP: Desaprofitava l’espai. És poc funcional. Va agradar l’altell ( i era a les bases), però 

no està en normativa. La xemeneia era decorativa. 

- RED POINT: és molt atractiu, però poc funcional. Desplaça el rocòdrom a la paret mitgera. Recupera 

la façana del darrere. Els pressupostos dels diferents projectes estan al voltant dels 300.000€ i 

l’apartat del rocòdrom era a part. L’administració no quedava aïllada i això fa difícil el treball de 

cada dia. 

- DESCLOURE: acomplia les bases i fou un bon rival del guanyador. L’administració no era funcional. 

Era oberta. La distribució de la resta d’espais era bona. Aprofitava l’espai de l’antiga escala com a 

entrada de llum. La tercera planta no pot ser habitable. Per ara, ha de ser un magatzem i suposa la 

negociació amb polítics i tècnics responsables d’aprovar el pla. Presentava una idea conservadora 

en el plantejament del Club. 

- VERSÀTIL: Estèticament, era el menys treballat. Tècnicament, resol molt bé el nostre plantejament. 

Situa l’escala oberta i s’hi accedeix per la grada. L’entrada al Club és diàfana i molt òptima per la 

vida de Club. L’administració és un espai tancat i independentment. L’entrada de llum és 

transversal. Totes les plantes són obertes a l’escala. La grada propicia trobades informals i, alhora, 

és un espai adient per a cursos. A sobre de l’escala, hi ha una aportació de llum en direcció sud. 

L’espai de les golfes cal negociar-lo baixant el sostre. 

- No inclou l’ascensor. És una decisió econòmica. S’hi pot incloure. A l’espai de la galeria, hi ha previst 

un petit office i al davant un lavabo. Es pot modificar i ubicar-hi l’ascensor. Seria només per a una 

planta perquè la segona seria magatzem (per llicència). Ho hem de pensar. 

 

5. Torn obert de paraules 

- JLL obre el torn de preguntes.  

- RM diu que, per la seva experiència en transformació urbana, el Club està afectat per ser en un 

passatge i les façanes també ho estaran. Caldrà convèncer els tècnics de l’Ajuntament que el 

rocòdrom no afecta la façana i que ja hi és ara. 

- Tenim el problema legal perquè demanen llicència d’activitats i és complicat obtenir-la. Si ens 

plantegéssim canviar la descripció d’habitatge a equipament no hi hauria límit d’edificabilitat. 

Primer hauríem de canviar la clau urbanística i després treballar la funcionalitat. Llavors l’ascensor 

seria obligatori fins a dalt per oferir accessibilitat. 

- Podríem haver d’endarrerir el procés un mes, amb voluntat política. Una altra cosa és poder-ho 

pagar. 

- Caldria, doncs, canviar la categoria de sòl d’habitatge a sòl d’equipament. 

- Imanol Montero (IM) es disculpa per no haver arribat abans i no haver pogut fer l’exposició dels 

projectes presentats. Agraeix la feina feta als 5 equips que han participat en el concurs no 
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remunerat. Les bases eren molt obertes. Entén que en el canvi d’ús no es resol el problema dels 

metres quadrats o del nombre de plantes. 

- RM diu que sí que es resoldria. 

- IM diu que és una modificació del pla general i cal la voluntat dels ajuntaments. Si ho aconseguim, 

s’allargaria el procés, però seria la solució. 

- JLL diu que serà el que plantejarem als dos districtes.  

- Com a coordinadora, voldríem demanar a l’Assemblea si està d’acord amb el plantejament de 

treball que tenim a partir d’ara. L’esforç ha estat gran i l’hem de fer visible exposant els treballs. 

- Convida els assistents a fer aportacions. 

- Exposa que la idea és reunir-nos amb els responsables polítics dels dos districtes i amb el tècnic de 

Sarrià. També ens reunirem amb l’arquitecte guanyador i parlarem de l’opció d’incloure l’ascensor, 

comptant que, si canviés la categoria del sòl, seria imprescindible. Després vindrà la llicència. 

- Caldrà pagar una bestreta a l’arquitecte , com a honoraris. 

- Treballaríem en diferents pressupostos i convocaríem una Assemblea Extraordinària per escollir-ne 

un.  

- En el plantejament, tenim en compte la idea de com gestionem el coixí de què disposem. 

- MO diu que comptem amb uns 300.000€ per a l’obra. 

- JLL diu que voldríem mantenir uns 50.000€ de coixí. 

- Ens agradaria rebre el suport de l’Assemblea en aquest camí i/o aportacions. 

- Jordi Ortiz (JO) pregunta si l’ascensor podria anar a la façana posterior. 

- Pere Vicenç (PV) diu que, si arribés a ser de dues plantes, caldria un ascensor i no pas un elevador. 

Si és d’una planta i la segona no habitable es podria posar un ascensor o elevador, però el problema 

és econòmic. Potser, si la planta baixa és prou versàtil, ens podríem plantejar la necessitat. 

- RM diu que no tenim llicència d’activitats. Si la tenim, ens obligaran a posar ascensor. Cal valorar si 

entrar a l’Ajuntament. El plantejament de Pla especial el fa l’Ajuntament de Barcelona i demana un 

informe al Districte. És difícil que el tombin. 

- S’ofereix per anar primer a l’Ajuntament de Barcelona per facilitar-ho. Cal que entenguin que 

només volem millorar les prestacions de l’entitat. 

- Miquel Fabró (MFa) diu que el manteniment d’un elevador és baix. Tenen un motor hidràulic i costa 

uns 90€ (3,5kw) trimestrals. Caldria veure si en un edifici públic seria més car. 

- PV agraeix la bona sinèrgia que està vivint. Se sent orgullós de pertànyer al Club. 

-  JA diu que ara pagues per la potència contractada. El manteniment és car. 

- Al Club ens nodríem de la Mm per no apujar quotes. Ara no hi ha beneficis i cal mesurar-ho molt. 

- MFa diu que podríem demanar un pressupost amb i sense ascensor. Potser en un edifici públic és 

més car. Cal oferir accessibilitat. 

- MFe diu que viu a l’edifici de l’Orfeó Gracienc i a l’Orfeó hi van fer una reforma important. Sembla 

que l’Ajuntament de Gràcia subvenciona el 50%. No sap si és veritat. Com a membres del Grup de 

les 6 entitats centenàries de Gràcia –G6- (Club Esportiu Europa, Cercle Catòlic de Gràcia, Centre 

Moral i Instructiu de Gràcia, Fundació Orfeó Gracienc, la Fundació Festa Major de Gràcia i Lluïsos 

de Gràcia)(www.g6gracia.cat), l’Ajuntament els va oferir un bon ajut al qual, potser, podríem optar 

si poguéssim mirar de formar part d’aquest Grup. 

- Demana prudència en el pressupost i en la despesa. 

- RM diu que el 5G sembla que pot estar bé. 

- Hi ha subvencions per a edificis històrics i si incloem l’accés al Passatge, podríem accedir a ajuts de 

l’Institut del Paisatge Urbà. 
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- JLL agraeix l’enriquiment positiu de tothom i explicita que comptem amb el suport de RM, com a 

coneixedor del tema. 

- Volíem compartir el procés i presentar els diversos passos futurs. 

- Està convençut que arribarem a bon port. 

- JLL diu que des del Registre d’Entitats Esportives ens han enviat un requeriment per modificar dels 

Estatuts aprovats al 2018 i que estan pendent de registre. 

- Les hem compartit amb els membres del Consell i l’anterior Junta, que els va aprovar en Assemblea. 

- Després de la Mm, convocarem una Assemblea Extraordinària per plantejar la nova versió i aprovar-

los plegats. 

- MO diu que, abans, ha dit que tenim uns 300.000€ i no és ben bé exacte. Disposem de 220.000€ 

estalviats en dipòsits a Caixa d’Enginyers i a Caixabank, i al compte de tresoreria de Caixabank Caixa 

d’Enginyers hi ha 80.000€ en saldo, que no es tocaran. Per l’operativa diària de tresoreria ja tenim 

el compte de Caixabank. 

- El Departament de Cultura de la Generalitat ens han donat una subvenció de 5.000€ per a despeses 

estructurals d’entitats de cultura popular i tradicional catalana i aranesa, afectades pel cessament 

de l’activitat cultural amb motiu de la crisi sanitària ocasionada per la COVID-19 i el Consell Català 

de l’Esport, un ajut extraordinari de 1.000€ per tancament d’instal·lacions Esportives (500€ per al 

Refugi i 500€ per al rocòdrom). 

- MFe diu que la FEEC aprovarà una ajuda suplementària per Covid. No sap l’import, però tindrà a 

veure amb les dades aportades pel CEG, quant a llicències federatives. 

- JLL demana si algú vol aportar alguna idea més, agraeix la participació de tothom i tanca 

l’Assemblea. 

- Josep Roca (JR) es mostra orgullós del CEG. Proposa un crit de vitalitat per germandat, 

companyonia, amb el desig de viure la natura. Demana de compartir un crit conjunt dient Club 

Excursionista de Gràcia i unes veus que diguin Mai Enrera, Mai Enrera, Banc de Pedra (repetit tres 

vegades). Ho expressa amb eufòria. 

 

 

Final: 20,23h 

 

 

Jose Francisco Lloret Moreno    Imma Tejero Cullell 

 President del CEG      Secretària del CEG 

 

 

 

 

 


